
                  

ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 

EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ 

ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ 
Από το υπ’ αριθ. 10/2022 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 134/2022                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Έγκριση τροποποίησης-συμπλήρωσης της υπ’ αριθ. 

188/2015 (Ορθή Επανάληψη) απόφασης του Δ.Σ., περί 

έγκρισης του Κανονισμού Χρήσης Παραχωρούμενων 

Κοινόχρηστων Χώρων του Δήμου Βέροιας. 

 

Σήμερα 20 Ιουνίου του έτους 2022 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 

Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 16-6-2022 

γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 

Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του 

ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και τροποποιήθηκε 

από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 31 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Η. Τσιφλίδης, 2) Κ. Ρίζος, 3) Θ.Θεοδωρίδης, 4)Α.Τσαχουρίδης, 

5) Σ.Διαμάντης, 6) Β.Λυκοστράτης, 7) Κ. Γρηγοριάδης, 8) 

Λ.Ακριβόπουλος, 9) Θ. Κορωνάς, 10) Α. Λαζαρίδης, 11) 

Α.Σιδηρόπουλος, 12) Λ.Ασλανίδης 13) Α.Δέλλας, 14) 

Γ.Μπατσαρά,  15) Σ.Τζήμα, 16) Ε.Κελεσίδης, 17) Κ.Βασιλειάδης, 

18) Κ.Παλουκίδης, 19) Δ.Πυρινός, 20) Χ.Τσιούντας, 21) 

Ν.Λαζόπουλος, 22) Π.Παυλίδης, 23) Γ.Μιχαηλίδης, 24) 

Ν.Αγγέλου, 25) Β.Στεφανόπουλος, 26) Α.Μαρκούλης, 27) 

Κ.Θεοδωρίδης, 28) Δ.Τσανακτσίδης, 29) Γ.Δεμερτζίδης, 30) 

Γ.Μελιόπουλος, 31) Ι.Τσαναξίδης. 

Β.Παπαδόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, 

Μ.Σουμελίδης, Χ.Κελεσίδης, 

Γ.Γουλτίδης, Κ.Τροχόπουλος, 

Σ.Στουγιάννος, Π.Μουχτάρη, 

Δ.Ράλλη, Χ.Τσολακίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                                

Γ.Τσιλογιάννης,Η.Καραμήτσος 

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων 
Σ.Κωτσιαντής, Σ.Παπά, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, Ι.Βοργιατζίδης, 

Γ.Λιλιόπουλος, Κ.Τζήμας, Α.Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α.Τσαπράνης, Ι.Σιδηρόπουλος, 

Ν.Μαργαριτόπουλος, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Ι.Καραγιάννης, Χ.Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, Ε.Παγούρας, 

Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές,  

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 136/2022 αποχώρησε ο κ. Δ.Τσανακτσίδης  

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 149/2022 αποχώρησε ο κ. Δ. Πυρινός 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 152/2022 αποχώρησε ο κ. Α. Μαρκούλης 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 153/2022 προσήλθε ο κ. Α. Μαρκούλης  
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου το από 10-6-2022 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 

Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 

Με αφορμή αίτημα επιτηδευματία για παραχώρηση δημοτικού κοινόχρηστου χώρου στην 

Πλατεία «Καπετάν Κόρακα» του Δήμου μας, για την  ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων, και 

δεδομένου ότι στην αρ. 188/2015 (ΑΔΑ: 6Μ8ΔΩ9Ο-ΘΛΕ) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 

του Δήμου Βέροιας «Έγκριση του Κανονισμού Χρήσης Παραχωρούμενων Χώρων του Δήμου 

Βέροιας» δεν προβλέπεται η χρήση κοινόχρηστου χώρου στην εν λόγω πλατεία θέτουμε υπ’ όψιν 

σας: 

1. Την υπ’ αρίθμ. 188/2015 (ΑΔΑ: 6Μ8ΔΩ9Ο-ΘΛΕ) απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου 

του Δήμου Βέροιας «Έγκριση του Κανονισμού Χρήσης Παραχωρούμενων Χώρων του Δήμου 

Βέροιας»  

2. Το υπ’ αρίθμ. 1/16-03-2022  πρακτικό της Επιτροπής της παρ. 3 του άρθρου 9Γ του 

κανονισμού χρήσης παραχωρούμενων κοινόχρηστων χώρων του Δήμου Βέροιας, συνοδευόμενο 

από το σχετικό τοπογραφικό διάγραμμα. 

3. Τις απόψεις των εμπλεκόμενων φορέων (Υπηρεσία Νεωτέρων Μνημείων & Τεχνικών 

Έργων Κ. Μακεδονίας, ΕΦΑ Ημαθίας, Πυροσβεστική Υπηρεσία Βέροιας, Επιτρ. Κυκλοφ. 

Σχεδιασμού Δήμου Βέροιας,) και  το υπ’αρίθμ. 2501/9/1537-α από 08-04-2022 έγγραφο  της 

Τροχαίας Βέροιας με το οποίο συνηγορεί για την ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων στην εν λόγω 

πλατεία. 

4. Την υπ’ αρίθμ. 17/2022 απόφαση του Συμβουλίου της Κοινότητας Βέροιας του Δήμου 

Βέροιας. 

5. Το υπ’ αρίθμ. 05/2022 από 19/05/2022 πρακτικό Συνεδρίασης της Επιτροπής 

Διαβούλευσης του Δήμου Βέροιας.  

6. Την υπ’ αρίθμ. 25/2022 απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής του Δήμου Βέροιας. 

Και παρακαλούμε:  

Α. Για την τροποποίηση-συμπλήρωση του Κανονισμού Χρήσης Παραχωρούμενων 

Κοινόχρηστων Χώρων και ειδικότερα την προσθήκη Παραγράφου 5 στο άρθρο 7.Α. σύμφωνα με 

την εισήγηση και το τοπογραφικό διάγραμμα της αρμόδιας Επιτροπής της παρ. 3 του άρθρου 9Γ 

της 188/2015 Α.Δ.Σ. «Κανονισμός χρήσης παραχωρούμενων κοινόχρηστων χώρων Δήμου Βέροιας 

και την υπ’ αρίθμ. 1/16-03-2022  πρότασή της ως εξής: 

7.Α.5.  Πλατεία  «Καπετάν Κόρακα» 

« 1. Ο πεζόδρομος διατηρείται σε όλο το μήκος του και δεν επιτρέπεται η ανάπτυξη τραπεζο-  

καθισμάτων σε αυτόν. 

2. Στην περίμετρο της πλατείας και κατά μήκος των οδών Βενιζέλου και Λυκούργου, 

διαμορφώνεται ελεύθερη ζώνη πλάτους 1,50μ. για την κίνηση των πεζών, όπως η ζώνη αυτή 

αποτυπώνεται ( με σταυρούς ) στο από Μάρτιος 2022 τοπογραφικό διάγραμμα  που συνοδεύει το 

υπ’αρίθμ. 1/16-03-2022  πρακτικό της Επιτροπής της παρ. 3 του άρθρου 9Γ της 188/2015 Α.Δ.Σ. 

«Κανονισμός χρήσης παραχωρούμενων κοινόχρηστων χώρων Δήμου Βέροιας» που συντάχθηκε 

από τη δημοτική υπάλληλο Όλγα Ανδρεάδου, ΠΕ Πολιτικό Μηχανικό, Πρόεδρο της παραπάνω 

Επιτροπής. 

3. Δεν επιτρέπεται η ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων στους χώρους πρασίνου που υπάρχουν 

στην πλατεία. 

4. Προβλέπεται ελεύθερος χώρος πλάτους 1,5μ. γύρω από το τμήμα της πλατείας όπου έχουν 

τοποθετηθεί τα δημοτικά ποδήλατα, για την διευκόλυνση των χρηστών.  

5. Η ζώνη που διαμορφώνεται για ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων αποτυπώνεται με καφέ 

σκίαση στο τοπογραφικό διάγραμμα που συντάχθηκε από τη δημοτική υπάλληλο Όλγα Ανδρεάδου, 

ΠΕ Πολιτικό Μηχανικό, Πρόεδρο της Επιτροπής της παρ. 3 του άρθρου 9Γ της 188/2015  Α.Δ.Σ. 

«Κανονισμός χρήσης παραχωρούμενων κοινόχρηστων χώρων Δήμου Βέροιας». 

Κατά τα λοιπά ισχύει η υπ’ αριθ. 188/2015 (Ορθή Επανάληψη)  απόφαση του Δ.Σ. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλούμε για τη λήψη σχετικής απόφασης. 
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Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 

Μελιόπουλος: Πότε ακριβώς έγινε η αίτηση από τον ιδιώτη με την οποία ζητά να 

τοποθετήσει καρέκλες στο συγκεκριμένο χώρο; Γιατί περί αυτού πρόκειται η τροποποίηση του 

εισηγητικού. Εκκρεμούν αιτήσεις και άλλων ιδιωτών για να τοποθετήσουν καρέκλες; Δεν θα 

έπρεπε να προχωρήσει πιο γρήγορα; Φτάσαμε στα μισά του καλοκαιριού. Στον χώρο που ζητήθηκε 

υπάρχουν ήδη καρέκλες χωρίς την απαιτούμενη άδεια; 

Δήμαρχος: Μέσα στα έγγραφα αναγράφεται η αίτηση του ενδιαφερομένου, κατατοπιστικό 

το εισηγητικό, υπάρχει από όλες τις υπηρεσίες θετική γνωμοδότηση, υπάρχει τοπογραφικό που 

δείχνει που ακριβώς επιτρέπεται. Πέρασα από περιέργεια σήμερα κ.Μελιόπουλε, υπάρχουν ήδη 

τραπεζοκαθίσματα. 

Πρόεδρος: Είναι μια ιστορία που ξεκινά από την άνοιξη και έχει περάσει από τις σχετικές 

επιτροπές και σήμερα βρέθηκε εδώ, δεν είναι κάτι χθεσινό. 

Παυλίδης: Καταρχάς έρχεται αποκομμένα μια πλατεία η οποία ή ξεχάστηκε ή 

συμπληρώθηκε. Είμαι της γνώμης ότι αυτό θα έπρεπε  (όπως έλεγα για την πλατεία Ωρολογίου) 

να έρθει συνολικά ξανά γιατί υπάρχουν ελλείψεις για πολλά σημεία και πρέπει να αποφασίσουμε 

αν πρέπει να δοθεί κοινόχρηστος χώρος και πως πρέπει να χρησιμοποιείται, γιατί δεν μπορεί κάθε 

φορά να συμπληρώνεται αυτή η απόφαση. 

Φαίνεται κάθε φορά από το έντυπο της Επιτροπής Διαβούλευσης ότι οι φορείς που 

συμμετέχουν είναι ελάχιστοι. Αυτό σημαίνει ότι υπάρχει μια αποστροφή της τοπικής κοινωνίας 

προς οποιοδήποτε θέμα πάμε προς διαβούλευση και αυτό δεν είναι έργο δικό μας, φταίει για αυτό 

η δημοτική αρχή. 

Μελιόπουλος: Διάβασα το εισηγητικό και το θεωρούμε ολοκληρωμένο, τις γνωμοδοτήσεις 

και την επιτροπή ποιότητας ζωής η οποία συναινεί στο να τοποθετηθούν τραπεζοκαθίσματα εκεί. 

Υπάρχουν ορισμένα ζητήματα, ότι η διαδικασία είναι κάπως αργή και δεν είναι ξεκάθαρο πότε 

έγινε η αίτηση, αλλά σίγουρα έγινε κάπου στα τέλη του χειμώνα, γιατί οι υπηρεσίες γνωμοδοτούν 

Μάρτιο Απρίλιο. Δεν θα πρέπει να υπάρχουν τραπεζοκαθίσματα πριν να δοθεί η άδεια. 

Όσον αφορά το ουσιαστικό κομμάτι λέμε εμείς ως Λαϊκή Συσπείρωση, έχουμε μια πόλη 

που γειτονιές ασφυκτιούν από ελεύθερους χώρους, παρόλα αυτά αποτελεί πρώτιστο μέλημα η 

απόδοση χρήσης στο σύνολο των κατοίκων και όπου είναι εφικτό να υπάρχει παράλληλη χρήση 

κάποιων πλατειών από κάποιους επαγγελματίες με ίδιους κανόνες από όλους τους επαγγελματίες 

και αυτοί οι κανόνες θα ελέγχονται από την διοίκηση του Δήμου για την τήρησή τους. 

 Κάποιος ιδιώτης ζητά σήμερα κάποιος άλλος αργότερα. Ως Λαϊκή Συσπείρωση θεωρούμε 

ότι δεν πρέπει να προχωρήσει έτσι το συγκεκριμένο ζήτημα, πρέπει να έρθει ως ολοκληρωμένο 

θέμα να αποφασίσουμε ως ΔΣ,  να εισηγηθείτε και εσείς. 

 Που θέλουμε να πάει η πόλη; Ποιους χώρους θέλουμε να παραχωρήσουμε; Πόσα μέτρα; 

Με ποιο τρόπο; Έτσι αποκομμένα κάθε ιδιώτης θα ζητάει κάποια πλατεία, συνήθως θα δίνεται, ας 

μου συγχωρέσετε την έκφραση, μπαίνουμε σε προεκλογική περίοδο στον Δήμο και γενικότερα, 

οπότε όταν θα ξεκινήσει η διαδικασία που θα είναι προς όφελος των δημοτών και των 

επαγγελματιών που θα εργάζονται και θα έχουν προσβάσεις σε κάποιες πλατείες και όχι με 

ανισότητα ή ποιος έχει προσβάσεις στην διοίκηση του Δήμου, μέχρι τότε θα απέχουμε από τα 

αντίστοιχα εισηγητικά, αυτό θα κάνουμε και τώρα, δεν θα δώσουμε καμία ψήφο στο συγκεκριμένο 

εισηγητικό  

Μιχαηλίδης: Σε ότι αφορά την εισήγηση δεν έχω κανένα πρόβλημα να μην το ψηφίσω, θα 

κάνω μια παρατήρηση. Ερχόμαστε πίσω από τις εξελίξεις, ανοίγει ένα κατάστημα τοποθετεί 

τραπεζοκαθίσματα, κάθονται συνδημότες και ερχόμαστε εμείς εκ των υστέρων να δώσουμε την 

άδεια για να είναι νόμιμη η επέκταση της άδειάς του. 

Πρέπει αυτό το θέμα να τεθεί συνολικά. Πόσοι συνάδελφοι ξέρουν ότι η πλατεία 

Δημαρχείου προβλέπεται να έχει τραπεζοκαθίσματα; Ποια είναι η απόφαση αυτή που καλύπτει 

τον μαγαζάτορα απέναντι να βγάλει τραπεζοκαθίσματα εδώ; Υπάρχει απόφαση ένα κομμάτι εδώ 

ένα παραπέρα, το οποίο επιτρέπει να επεκτείνει την άδεια του και το έχει κάνει και να βγάλει 

τραπεζοκαθίσματα στην πλατεία Δημαρχείου. 

 Αυτό συμβαίνει παντού, δεν πρέπει να ανοίγει το κατάστημα και μετά εμείς να παίρνουμε 

αποφάσεις. Πρέπει να πάρουμε συνολικά μια απόφαση για όλους τους κοινόχρηστους χώρους 
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όπου υπάρχει η φιλοσοφία και η βούληση να δοθεί ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων και μετά από 

αυτό να γνωρίζει π.χ. ο Μιχαηλίδης που θα  ανοίξει ένα κατάστημα αν επιτρέπεται ή όχι να ζητήσει 

κάτι τέτοιο. 

Από την αρχή πρέπει να βάλουμε τα όρια και ο πολίτης να συμμορφωθεί, υπάρχει μια 

αναρχία που είναι από τις αλλεπάλληλες αποφάσεις δημοτικών συμβουλίων, παλιότερες 

κανονιστικές διατάξεις για τον πεζόδρομο κτλ. Να ένα μεγάλο θέμα που πρέπει να 

κουβεντιάσουμε και να ομονοήσουμε, αυτό εννοούσα, ένα απλό παράδειγμα, πίσω από τις 

εξελίξεις. Μας παρασύρει ο κάθε συνδημότης να πάρουμε μια απόφαση και να εξετάσουμε αν 

είναι δίκαιο το αίτημα του, σε αυτό το θέμα ψηφίζω θετικά. 

Δήμαρχος: Πρέπει να δούμε τι λογική έχει ο καθένας. Το έχω ακούσει πολλές φορές στην 

πόλη μας, ότι τι γίνεται; Το μόνο που γίνεται είναι καφετέριες τίποτε άλλο δεν γίνεται. 

 Με πολύ σεβασμό γιατί οι καφετέριες είναι ένα κομμάτι του παραγωγικού ιστού, 

ενδεχομένως αν στην πλατεία Κόρακα γινόταν μια επιχείρηση και δεν χρειαζόταν να γίνει αυτή η 

διαδικασία, άρα δεν γίνεται αποκομμένα, γίνεται με τον τρόπο που πρέπει. 

 Δεν είναι ο σκοπός μας πως θα μοιράσουμε τις πλατείες που αναπτύσσουν 

τραπεζοκαθίσματα και εγώ θα προτιμούσα να είχαμε μια νεοφυή επιχείρηση και να μην χρειάζεται 

να μπούμε σε αυτή την διαδικασία, αλλά αν υπάρχει ένας επιχειρηματίας από την περιοχή μας που 

θα επιλέξει αυτό τον τρόπο, τον οποίο τον σεβόμαστε βεβαίως και θα βοηθήσουμε.  

Είναι αργές οι διαδικασίες τι να κάνουμε, να στείλουμε την αστυνομία; Δεν θα το κάνουμε, 

ξέρουμε οι διαδικασίες είναι αργές και θέλει επιτροπή και ξανά επιτροπή κτλ. και ειδικά όταν είναι 

και κανονιστικές αποφάσεις και θέλουν 21 ψήφους για να περάσουν  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 

Ασλάνογλου; 

Οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Τσαναξίδης απείχαν από την ψηφοφορία του 

παρόντος θέματος 

Υπέρ της εισήγησης του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού Ασλάνογλου ψήφισαν 

είκοσι εννιά (29) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Η.Τσιφλίδης, Κ.Ρίζος, Θ.Θεοδωρίδης, Α.Τσαχουρίδης, 

Σ.Διαμάντης, Β.Λυκοστράτης, Κ.Γρηγοριάδης, Λ.Ακριβόπουλος, Θ.Κορωνάς, Α.Λαζαρίδης, 

Α.Σιδηρόπουλος, Λ.Ασλανίδης,  Α.Δέλλας, Γ.Μπατσαρά,  Σ.Τζήμα, Ε.Κελεσίδης, Κ.Βασιλειάδης, 

Κ.Παλουκίδης, Δ.Πυρινός, Χ.Τσιούντας, Ν.Λαζόπουλος, Π.Παυλίδης, Γ.Μιχαηλίδης, Ν.Αγγέλου, 

Β.Στεφανόπουλος, Α.Μαρκούλης, Κ.Θεοδωρίδης, Δ.Τσανακτσίδης, Γ.Δεμερτζίδης 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 10-6-2022 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Στυλιανού 

Ασλάνογλου. 

2.- Την υπ’ αριθ. 188/2015 (Ορθή Επανάληψη) απόφαση του Δ.Σ.  

3.- Την υπ’ αριθ. 25/2022 απόφαση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής. 

4.- Το υπ’ αριθ. 5/2022 πρακτικό της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης 

5.- Την υπ’ αριθ. 17/2022 απόφαση του συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας Βέροιας 

6.- Την υπ’ αριθ. 1/16-3-2022 έκθεση της επιτροπής του άρθρου 9 του Κανονισμού Χρήσης 

Παραχωρούμενων Κοινόχρηστων Χώρων του Δήμου Βέροιας 

7.- Το με αρ. πρωτ. 2501/9Α/1537-α/8-4-2022 έγγραφο του Τμήματος τροχαίας Βέροιας 

8.- Το με αρ. πρωτ. 121848/11-4-2022 έγγραφο της Εφορείας Αρχαιοτήτων Ημαθίας 

9.- Το με αρ. πρωτ. 1165/Φ.704.1/11-4-2022 έγγραφο της Πυροσβεστικής Υπηρεσίας Βέροιας 

10.- Το με αρ. πρωτ. 189542/3-5-2022 έγγραφο της Υπηρεσίας Νεωτέρων Μνημείων και Τεχνικών 

Έργων Κεντρικής Μακεδονίας 

11.- Το από Μάρτιος 2022 συνημμένο στην παραπάνω έκθεση τοπογραφικό διάγραμμα, που 

συντάχθηκε από τη δημοτική υπάλληλο Όλγα Ανδρεάδου, ΠΕ Πολιτικό Μηχανικό 

12.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

13.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 

ν.4555/2018 και του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 

4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019 
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Αποφασίζει Ομόφωνα 

 

Α) Εγκρίνει την τροποποίηση-συμπλήρωση της αριθ. 188/2015 (Ορθή Επανάληψη)  

απόφασής του, περί έγκρισης του Κανονισμού Χρήσης Παραχωρούμενων Κοινόχρηστων Χώρων 

του Δήμου Βέροιας και ειδικότερα την προσθήκη εδαφίου στο άρθρο 7 παράγραφος Α, ως εξής: 

 «7.Α.5 Πλατεία «Καπετάν Κόρακα» 

1. Ο πεζόδρομος διατηρείται σε όλο το μήκος του και δεν επιτρέπεται η ανάπτυξη 

τραπεζοκαθισμάτων σε αυτόν. 

2. Στην περίμετρο της πλατείας και κατά μήκος των οδών Βενιζέλου και Λυκούργου, 

διαμορφώνεται ελεύθερη ζώνη πλάτους 1,50μ. για την κίνηση των πεζών, όπως η ζώνη αυτή 

αποτυπώνεται (με σταυρούς) στο από Μάρτιος 2022 τοπογραφικό διάγραμμα  που συνοδεύει το 

υπ’αρίθμ. 1/16-03-2022  πρακτικό της Επιτροπής της παρ. 3 του άρθρου 9Γ της 188/2015 Α.Δ.Σ. 

«Κανονισμός χρήσης παραχωρούμενων κοινόχρηστων χώρων Δήμου Βέροιας» που συντάχθηκε 

από τη δημοτική υπάλληλο Όλγα Ανδρεάδου, ΠΕ Πολιτικό Μηχανικό, Πρόεδρο της παραπάνω 

Επιτροπής. 

3. Δεν επιτρέπεται η ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων στους χώρους πρασίνου που υπάρχουν 

στην πλατεία. 

4. Προβλέπεται ελεύθερος χώρος πλάτους 1,5μ. γύρω από το τμήμα της πλατείας όπου έχουν 

τοποθετηθεί τα δημοτικά ποδήλατα, για την διευκόλυνση των χρηστών.  

5. Η ζώνη που διαμορφώνεται για ανάπτυξη τραπεζοκαθισμάτων αποτυπώνεται με καφέ 

σκίαση στο τοπογραφικό διάγραμμα που συντάχθηκε από τη δημοτική υπάλληλο Όλγα Ανδρεάδου, 

ΠΕ Πολιτικό Μηχανικό, Πρόεδρο της Επιτροπής της παρ. 3 του άρθρου 9Γ της 188/2015  Α.Δ.Σ. 

«Κανονισμός χρήσης παραχωρούμενων κοινόχρηστων χώρων Δήμου Βέροιας». 

 

ΑΚΡΟΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ 

 

Από τις διατάξεις του παρόντος κανονισμού δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του 

προϋπολογισμού του Δήμου. 

Κατά τα λοιπά ισχύει η υπ’ αριθ. 188/2015 (Ορθή Επανάληψη)  απόφαση του Δ.Σ. 

Β) Η παρούσα απόφαση μετά την έγκρισή της από τα αρμόδια όργανα να δημοσιευθεί α) 

κατά το πλήρες κείμενό της στο δημοτικό κατάστημα του Δήμου και β) περίληψη αυτής σε μια 

ημερήσια ή εβδομαδιαία εφημερίδα με μέριμνα του αρμόδιου τμήματος του Δήμου (αρ. 79, παρ. 4, 

ΔΚΚ). 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 134/2022 

.............................................................................................………................................. 

 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 

συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Αριστομένης Λαζαρίδης 

 

 

 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Η. Τσιφλίδης  Γ. Τσιλογιάννης  

Κ. Ρίζος  Η. Καραμήτσος  

Θ. Θεοδωρίδης     

Α. Τσαχουρίδης     

Σ. Διαμάντης     

Β. Λυκοστράτης     

Κ. Γρηγοριάδης     

Λ. Ακριβόπουλος     

Θ. Κορωνάς     

Α. Σιδηρόπουλος     

Α. Δέλλας     

Λ. Ασλανίδης     

Γ. Μπατσαρά     

Σ. Τζήμα     

Ε. Κελεσίδης     

Κ. Βασιλειάδης     

Κ. Παλουκίδης     

Δ. Πυρινός     

Χ. Τσιούντας     

Ν. Λαζόπουλος     

Π. Παυλίδης     

Γ. Μιχαηλίδης     

Ν. Αγγέλου     

Β. Στεφανόπουλος     

Α. Μαρκούλης     

Κ. Θεοδωρίδης     

Δ. Τσανακτσίδης     

Γ. Δεμερτζίδης     

Γ. Μελιόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια 24-6-2022 

Ο Δήμαρχος 

 

 

 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ι.  Τσαναξίδης 
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